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Referat Årsmøde 10.04.2024 
Årsmødet blev afholdt på Odin Havnepark, Lumbyvej 17F, 5100 Odense C. 
 
 
1. Valg af referent og ordstyrer  
Referent: Mary. Ordstyrer: Erik 
 
2. Styregruppens beretning  
Vi har afholdt 10 TEAMS-møder i seneste periode. Det fungerer fint at mødes online: vi kan mødes 
hyppigere og med kortere møder, og det er billigt!  
Vi har besluttet følgende årshjul: Forår – både konference og årsmøde. Efterår – webinar.  
På dette års konference (Spasticitet/muskeloveraktivitet) var der 120 deltagere, heraf 6 oplægsholdere. 
Konferencen gik godt, og der var mange positive tilkendegivelser. Vi afventer resultatet af evalueringen. 
Der kom forslag om at følge op på konferencen med webinar til efterår. Mangler lidt på det praktiske plan – 
hvor går man hen for at komme i gang med indsatsen. Ud til egen region? Vi vil spørge Bo Biering-Sørensen, 
hvem man kan kontakte for at starte en sag op. Vi prøver at have svar på dette med ud med power-points 
fra konferencen. Der var også meget god viden i oplægget fra Hammel.  
Feedback til Odin Havnepark: Frokostkøen var for lang – der skal være flere madstationer. Der mangler lys 
på oplægsholderen på scenen. 
Formidlingen af gruppernes resultater er en måde at reklamere mere for ViTSi. Det var et godt indslag fra 
trykmålingsgruppen. Det er en god proces for grupperne at skulle lave status. Det var et vigtigt indslag, som 
affødte nysgerrige spørgsmål fra kolleger. Vi vil tilstræbe at gøre det på skift.  
Vedrørende muligheden for at åbne et forum for sparring med andre medlemmer, altså at overtage dele af 
SidLigGodt: Styregruppen har haft møde med en website konstruktør fra firmaet Aveo A/S. Vores 
nuværende hjemmeside kan ikke opgraderes til denne funktion. En ny vil koste ca. 40.000. Servicering ca. 
5.000 årligt. Det er vigtigt at være opmærksom på ikke at sprede personfølsomme oplysninger. Forslag om 
at prøve med en fra en multimedieuddannelse. Det vil nok være billigere, men det skal være nogen, der kan 
servicere siden ud i fremtiden. Derfor er det nok bedre med et firma. Er det en forældet tankegang at bruge 
hjemmeside? Andre relevante platforme? Forslaget om en mailingliste blev skudt ned: vi er ikke 
disciplinerede nok i forhold til emnefelt, så det vil være umuligt at følge en tråd. Vi er nødt til at have en 
hjemmeside for troværdighed, lager osv. Ved at kunne skrive ind i den via et forum, vil siden blive mere 
levende. Siden mangler noget på evidens-siden: litteratur, undersøgelsesmetoder osv.  
Passivt medlemskab:  
Ifølge vedtægterne kan man ikke være passivt medlem. Det fastholder vi! Det vil skade tilknytningen til og 
identificeringen med ViTSi. Vi har valgt ikke at foreslå vedtægtsændring på dette punkt.  Vi vil hellere 
stimulere de nuværende passive til at blive aktive eller at melde sig ud.   
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Der er for få, som møder frem til møderne:  
Vi skal have stort set alle med. Vi må bede om en tydelig tilbagemelding på invitationerne. Der var en 
opfordring til at melde datoerne ud meget tidligere – også selvom emnet ikke er på plads. Jo før man 
kender datoerne, jo bedre. Der skal evt. også være en tydeligere formidling. Evt. skal vi finde fast dato, fx 1. 
uge i april, som alle let kan forholde sig til. 
Hvad motiverer medlemmerne: For god ordens skyld genopfriskede vi lige fra sidste år, hvad det er, der 
motiverer medlemmerne: Vil gerne færdes der, hvor der er andre nørder. At være blandt fagfæller. Tænder 
på et uudforsket emne. At udvikle sig fagligt. Noget jeg kan bruge i min hverdag. At få åbnet for den tavse 
viden. Formidling. Det faglige netværk er vigtigt for mange. 
Medlemmer: Vi er p.t.28 medlemmer. Der er 12 fysioterapeuter, 13 ergoterapeuter, 1 bandagist, 1 
ingeniør, 1 cand. soc. psych. Vi er fordelt på Private firmaer: 12. Kommune/regioner: 12. Statsansatte: 1. 
Privat/regional: 3. Nu hvor SidLigGodt netværket ikke er der mere, har vi evt. mulighed for at blive flere. Vi 
kunne alle tage ansvar for at sprede kendskabet vores arbejde. 
 
3. Fremlæggelse af budget og regnskab  
Vi har haft et underskud på årets aktiviteter på ca. 10.300 kr., men vi har stadig over 100.000 i kassen.  
Årets underskud giver anledning til at overveje, om medlemmerne skal betale fx halv pris (kostpris) for at 
deltage i konferencerne. Lige nu kan det bedre betale sig for økonomien, at medlemmerne ikke deltager, og 
det er jo lidt tosset. Vi kunne også overveje højere priser til deltagerne. Vi skal i øvrigt have strammet op på 
tilmeldingsblanketterne, så relevante informationer kommer med i de rigtige felter. 
 
4. Indkomne forslag: 
Ingen 
 
5. Arbejdsprogram for det kommende år  

• Planlægning af konference og workshop forår 2025 
• Planlægge webinar efterår 2024 
• Afsøge og evt. iværksætte sparringsmuligheder på hjemmesiden 
• Understøtte, at grupperne kører 
• Stimulere, at alle medlemmer er aktive  

 
6. Fastsættelse af medlemsgebyr  
Styregruppen anbefaler at fastholde 975 kr. Det blev vedtaget.  
 
7. Valg af styregruppe  
Louise og Erik genvalgt. Bemærk, at Jette ikke stiller op til næste år, så overvej gerne jeres stilling. 
 
8. Evt. 
Intet 
 

Mary Petersen 

referent 


